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Maandag 27 mei — JH Jakkedoe 
 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Fien Vandorpe (Welzijnshuis), Jochem De Brandt (Jong CD&V), Emiel Eggermont (Chiro Waregem 

Centrum), Migue Matton (Chiro Waregem Centrum), Marcial Van Eeckhout (Gewest Oe Est en Chiro Vijve), Stef 

Tijtgat (JH Den Uitvlucht), Lotte Pollefeyt (JH Den Uitvlucht), Zoë Vanhoutte (Akabe Funk), Lucka Pieters (Akabe 

Funk), Clemens Van Cauwenberge (Chiro Gaverke), Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Xander Demoor (Chiro 

Nieuwenhove), Warre Christiaens (Chiro Desselgem/JH Jakkedoe), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem/JH Jakke-

doe), Matisse Dewitte (Chiro Desselgem/JH Jakkedoe), Aaron Libbrecht (JH Jakkedoe), Jordy Spyt (JH Jakkedoe), 

Simon Desmet (dagelijks bestuur), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Marion Meerschout (Scouts Waregem), Nona 

Maes (Scouts Waregem), Alana Welvaert (Dagelijkse bestuur), Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Lucas Desloove-

re (Dagelijks bestuur), Kamiel Tomme (Dagelijks bestuur/Jeugdschaakclub Luctor Et Emergo), Flor Coussement 

(Jeugddienst), Hannes Declercq (Voorzitter jeugdraad) 

Verontschuldigd: Chiro Leieland, Jong VLD, HSC Thraso, Jo Neirynck (Schepen van jeugd), Anouk Desloovere 

(dagelijks bestuur). 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Opmerking vorig verslag 

Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

 

De gezondste organisatie 

Fien Vandorpe (Welzijnshuis): Elk jaar organiseert het Welzijnshuis van Waregem “De gezondste organisatie”. 

Door iets te organiseren met je vereniging rond gezondheid, mentaal welzijn, gezonde voeding,… kan je een Wa-

regembon ter waarde van 500 euro winnen, plús een receptie. Er wordt een vereniging, een bedrijf en een school 

tot winnaar gekozen. Wil je iets organiseren? Kom langs bij het Welzijnshuis of stuur een mailtje naar 

fien.vandorpe@waregem.be.  

Flor (jeugddienst): Welke acties zijn er vorige jaren geweest?  

Fien: Chiro Centrum heeft tijdens de Corona pandemie de prijs voor gezondste organisatie gewonnen door online 

Chiro te organiseren en op die manier de werking tot in de huizen van de kinderen te brengen. Dit jaar is ‘t Kel-

derke gewonnen met hun actie. Zij hebben een appelpluk gedaan en deze gratis weggegeven aan mensen in ar-

moede. JH Jakkedoe heeft ook al eens meegedaan en hebben dan een ecologische actie gedaan door bekers in te 

zamelen. Je kan dit koppelen aan jullie fuif bijvoorbeeld.  

Meer info en inschrijven: www.waregem.be/gezondsteorganisatie   

 

Fuifcontroles  

Hannes (voorzitter): Met de Jeugdraad gaan wij meestal op voorhand eens langs op de fuiven van de Waregemse 

jeugdverenigingen. Hierbij gebruiken we een checklist die we ooit gekregen hebben van de brandweer. Alicia zal 

de bevindingen van de fuifcontroles eens overlopen. 

Alicia (dagelijks bestuur): 

− Qua omgeving heeft vrijwel iedereen goed gescoord, dat is vaak eigen aan de locatie van waar de fuif door-

gaat, zoals in een OC. Daar is een altijd een vlotte toegang voor de  toegang brandweer.  

 

http://www.waregem.be/gezondsteorganisatie
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− Nooduitgangen: Dit was goed bij alle fuiven, iedereen was hiermee in orde. Het is belangrijk dat er zeker geen 

materiaal voor of achter de nooduitgangen staat. Ook het aantal nooduitgangen was go, ook dat is vaak eigen 

aan de locatie die gehuurd wordt.  

− Bij twee fuiven waren de drukknopmelders afgeplakt. We begrijpen dat jullie willen vermijden dat fuifgangers 

op de drukknoppen zouden duwen maar deze moeten altijd beschikbaar blijven.  

− Bij twee van de zeven fuiven waren er geen lijsten met noodnummers, het is belangrijk om dit uit te hangen. 

− Brandblussers waren er altijd aanwezig. Het thermisch alarm stond ingeschakeld en verbodsbordjes van roken 

hingen uit. Het is belangrijk dat de aanwezige security weet dat ze de fuifgangers hierop moeten aanspreken 

bij vaststelling 

− Decoratie: Er was één fuif die geen rekening hield met de halve meter afstand tussen warm wordende appara-

tuur en materiaal. Ook op één fuif werd decoratie gebruikt die niet brandvertragend was. 

− We merken op dat sommigen nog altijd niet weten dat CO²-flessen moeten vasthangen aan een ketting aan de 

bar. Zorg dat deze niet kunnen omvervallen.  

− Het geluidsniveau was bij iedereen in orde, behalve bij één fuif waar we 105 dB hebben vastgesteld. Voor fui-

ven in Waregem ligt de grens op 95dB. 

Flor: Het is altijd handig om de muziekvergunning eens af te printen zodat je die op de avond zelf hebt liggen. 

Stel dat de politie langskomt omdat er geklaagd werd door de buren dan kan je met de vergunning aantonen 

dat je reglementair bezig bent.  

Jonas (Jeugddienst): Het is ook altijd goed om aan de geluidsfirma te vragen om een begrenzer op de muziek te 

zetten zodat deze niet boven de 95dB gaat. 

Alicia:  

− Alle fuiven boden gratis drinkwater aan, dat is wel positief.  

− Verkoop van niet-alcoholische dranken aan goedkopere prijzen; daarvan waren er twee fuiven die dit niet de-

den. Dit is een suggestie, maar het is een keuze die je zelf maakt.  

− Slechts twee van de 7 fuiven maakten promo voor veilig vervoer. Kan altijd handig zijn om dit uit te hangen. 

Flor: Je kan ook fietsnadars vragen bij de stad. Fietsen is een relatief veilige manier om je te verplaatsen.  

Alicia:  

− Herbruikbare bekers: Iets minder dan de helft maakt nog steeds geen gebruik van herbruikbare bekers, dit is 

nochtans wettelijk verplicht.  

− Waarborgsystemen: iedereen heeft zo zijn eigen systeem, maar hopelijk kunnen we later samen naar één goed 

systeem toewerken.  

Lukas (Dagelijks bestuur): Een tip voor volgend jaar, we drinken graag een pintje als we bij jullie op bezoek ko-

men. Het was een beetje triestig dit jaar… 

Hannes: Zijn er nog vragen over de fuifcontroles?  

Stef (Jeugdhuis Den Uitvlucht): Wordt het verslag gestuurd naar vereniging die de fuiven organiseren? 

Hannes: Nee, de fuifcontrole is enkel adviserend, het is niet de bedoeling om met de vinger te wijzen. Wij gaan 

ook niet zeggen dat een fuif niet mag doorgaan als we zien dat iets niet helemaal in orde is.  

Flor: Maar je kan achteraf ook niet afkomen dat de jeugdraad er niets heeft van gezegd, mocht er bijvoorbeeld 

plots brand uitbreken tijdens een fuif. Het is gewoon adviserend van de jeugdraad, een dienst die ze jullie aanbie-

den. Op dat moment kan je er ook meestal nog iets aan doen.  

De volledige presentatie van de bevindingen van de fuifcontroles kan je raadplegen via 

www.waregem.be/jeugdraad onder ‘Documenten en verslagen’.  

 

 

 

http://www.waregem.be/jeugdraad


27 mei 2024                                                                                                                                                         4 

 

Drie toelageaanvragen  

Flor: We hebben een aanvraag voor een culturele toelage voor en door jongeren. Wat zegt het reglement? Je kan 

voor deze toelage tot 500 euro krijgen. Je komt in aanmerking als lid van de stedelijke jeugdraad, het moet een 

initiatief zijn die erkend is door de jeugdraad. Of, het kan ook een groep individuele jongeren zijn, waarvan de 

helft jonger is dan 30 jaar en in Waregem woont. De aanvraag die we kregen is van het koor Vox. Het gaat over 

popmuziek die ze brengen in een jongerenkoorversie en de jongeren hebben het initiatief zelf op poten gezet. Dit 

is doorgegaan op 4 mei 2024 in het OC in Beveren-leie.  

We kregen ook twee aanvragen voor een Jubileumtoelage. Elke erkende vereniging kan deze krijgen, dat geldt 

voor de cultuurraad, sportraad en jeugdraad. Per veelvoud van 25 jaar kan je een toelage van 125 euro krijgen. 

Met andere woorden, als je 50 jaar bestaat krijg je 250 euro. Thraso bestaat 50 jaar en organiseerde hun Lustrum-

bal waarvoor zij de toelage van 250 euro aanvragen. 

Ook Chiro Gaverke vraagt de jubileumtoelage aan. Het betreft twee aparte verenigingen; de meisjes-Chiro en de 

jongens-Chiro die apart de toelage aanvragen. De meisjes-Chiro bestaat 70 jaar: komen in aanmerking voor 250 

euro. De jongens-Chiro bestaat 80 jaar en komt in aanmerking voor 375 euro. De Chiro heeft hiervoor een feest-

weekend georganiseerd.  

Kamiel (dagelijks bestuur): Het moet dus geen veelvoud van 25 zijn als je de aanvraag indient? 

Flor: Stel dat je als vereniging 60 jaar bestaat en er werd destijds bij het 50-jarig bestaan geen toelage aange-

vraagd, dan kom je nog steeds in aanmerking voor een toelage van 50 jaar. De volgende toelage erna zal je dan 

pas kunnen krijgen als het 75 jaar is. Maar er kan enkel één keer teruggekeerd worden in de tijd, tot het dichtst-

bijzijnde jubileumjaar.  

Hanne (Chiro Nieuwehove): Volgend jaar bestaat Chiro Nieuwenhove 75 jaar maar we zouden pas binnen twee 

jaar een feest geven, mag dat? 

Flor: Ja, dat kan. Om in aanmerking te komen voor de toelage moet je inderdaad wel iets organiseren, je kan niet 

zomaar die toelage krijgen. Als je bijvoorbeeld een receptie organiseert moet de stad hiervan dan ook een uitno-

diging krijgen, het schepencollege komt dan graag eens langs.  

Jochem (Jong CD&V): Is er een voorwaarde dat je jouw evenement openbaar moet stellen om in aanmerking te 

komen voor de jubileumtoelage?  

Flor: In het reglement staat: “De vereniging organiseert een speciale viering in Waregem en bewijslast van de vie-

ring wordt bezorgd aan het stadsbestuur”. Dat is de enige voorwaarde, dus het mag ook enkel voor de eigen leden 

zijn.  

Advies Jeugdraad: Positief voor de drie aanvragen. 

 

Verkiezingen 

Flor: 9 juni moeten we verplicht gaan stemmen, dat is ook zeker niet erg want het is je burgerplicht. Hierbij wil 

ik gewoon nog even zeggen: informeer je goed! Er zijn nu heel veel podcasts, stemtesten (best deze doen die we-

tenschappelijk geijkt zijn), NWS NWS NWS heeft ook veel goeie dingen (o.a. jongerenstemtest), het programma 

Eerste Keus op zondagavond op de VRT, het Conclaaf op VTM,… Stel dat je nog twijfelt, of net niet, toch is het nu 

nog de moment om je goed te informeren. Zorg dat je volledig overtuigd bent, of stem op figuren waarin je ver-

trouwen hebt of die je capabel vindt. Stem niet ongeldig, babbel niet in het stemhokje,… dat hoef ik jullie eigen-

lijk niet te zeggen, maar ik doe het toch even… En na het stemmen kan je dan bijvoorbeeld iets gaan drinken. 

Kamiel: Als je ‘stembiljetten’ intypt in Google, op de site van de overheid vind je deze al terug. Je kan dus alle 

lijsten zien en hoe je stembiljet eruit zal zien. 

Flor: Voor de verkiezingen in oktober is er dan is er geen stemplicht (wel stemrecht), maar ook rond deze lokale 

verkiezingen zal er heel wat gedaan worden.   

Aaron (JH Jakkedoe): We hebben hier momenteel een verkiezingsbox in JH Jakkedoe. Voor wie nog niet weet op 

wie te stemmen, alle informatie van alle partijen kan je hier raadplegen via de QR-codes.  
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Leefwekencharter  

Flor: Het leefwekencharter werd besproken op het schepencollege. Omdat er in het charter staat dat er in de 

jeugdlokalen overnacht wordt, heeft het schepencollege het charter niet goedgekeurd. Dit komt omdat er in het 

regelement van stedelijke jeugdlokalen staat dat er niet mag overnacht worden in jeugdlokalen.  

Hanne: Wij hebben de regel dat wij het OC hiervan verwittigen. 

Hannes: Nog even kort schetsen: Het charter is een document we hebben opgesteld omdat de scholen hiervoor 

vragende partij waren. Het was voor de scholen een zootje aan het worden met de uniformen, verkleedkledij,  

opdrachten die op school moesten uitgevoerd worden, enz... De bedoeling van het charter is dat meerdere partij-

en akkoorden met aantal regels. Nu moet er dus nog regeltje bijkomen in het charter over dat overnachten, en 

dan specifiek dat het niet mag.  

Flor: Anders gaat het schepencollege dit charter niet willen goedkeuren, tenzij er alternatieven worden voorge-

steld, zoals bvb. in tenten slapen. Zijn er ideeën vanuit de jeugdraad naar het schepencollege toe?  

Hannes: Stel dat er iets in dat charter komt over dat er niet mag overnacht worden, gaan jullie als jeugdvereni-

gingen dit ondertekenen? 

Jeugdraad: Neen... 

Kamiel: Is er juridisch iets mogelijks?  

Flor: Dat is een piste die we kunnen voorstellen aan het schepencollege met de vraag of dit met de brandweer 

kan bekeken worden.   

Marcial (Gewest Oe Est/Chiro Vijve): Wat is de hoofdreden eigenlijk dat er niet mag overnacht worden? 

Flor: Veiligheid. De gebouwen zijn van de stad. Nu staat er in het reglement van de stedelijke jeugdlokalen dat 

het niet mag, dus als jullie het toch doen, dan is de vereniging verantwoordelijk.  

Stef: Is het een idee om de aanvraag schriftelijk te doen bij het stadsbestuur, via een activiteitenfiche de leef-

week aanvragen? Of alle leefweken te bundelen in een overzicht zodat ze op de hoogte zijn wanneer jeugdvereni-

gingen vertoeven in het lokalen? 

Flor: Dat alleen zal het schepencollege nog altijd niet goedkeuren. Als er iets gebeurt wordt er altijd een schuldi-

ge gezocht, het is vanuit die reflex. Ik snap het perfectief van het schepencollege, daarom zit ik hier om dat over 

te brengen. Maar ik snap jullie perfectief ook, dan is het jullie verantwoordelijkheid, maar ik wil jullie gewoon 

een beetje beschermen.  

Scouts: Wat als je niet in stedelijke gebouwen zit?  

Flor: De scoutslokalen zijn misschien niet van de stad maar er is wel recht van opstal, in jullie geval zou ik moe-

ten kijken wat er in de overeenkomst staat.  

Marcial: Als je tenten zet is dat ook op grond van de stad.  

Flor: Ja, maar bij tenten is het een ander verhaal, dan zit je in openlucht. We gaan de combinatie van de ver-

schillende pistes eens bekijken.  

 

Instagram take-over  

Simon: Voor de kampen zouden we terug een Instagram take-over willen doen. Met tijdsloten per week, wie wan-

neer wil doen, een of twee dagen,… Je zal via Google Forms kunnen invullen wanneer je onze Instagram wil over-

nemen. We zullen de verdeling maken en dan krijg je de code van de Instagram de dag ervoor.  

Hannes: Het is niet enkel voor kampen, ook speelpleinen en jeugdhuizen kunnen dit doen. We bezorgen jullie nog 

de link om in te schrijven. 

 

Ambitienota  

Hannes: Wij hebben vanuit het bestuur van de jeugdraad een mail gestuurd naar alle gemeenteraadsleden om te 

zeggen dat er wat meer geluisterd moet worden naar de jeugd. Wij komen elke maand samen, de bedoeling van 

de jeugdraad is dat wij adviezen geven over zaken waarover de gemeenteraad beslist. Dus hebben we een mail 

gestuurd dat ze ons niet mogen vergeten. Vorige jeugdraad hebben we in aparte groepjes ideeën opgelijst over 
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zaken die beter kunnen in Groot-Waregem. We zijn deze aan het bundelen in een ambitienota die we de volgende 

jeugdraad in primeur gaan tonen en daarna gaan we deze afgeven aan alle politieke partijen van Waregem. Dus 

als er nog zaken zijn die moeten aangepakt worden in Waregem, laat het ons weten en dan nemen we dat op in 

ons documentje. 

 

Evacuatieoefeningen 

Flor: Bij sommige verenigingen zijn we al langsgeweest om een evacuatieoefening te doen met onze preventiead-

viseur. Bij de meesten was dit ook heel goed verlopen. Er zijn nog een aantal verenigingen waar we nog niet ge-

weest zijn, geen paniek, we zijn jullie niet vergeten. Komen nog aan bod in het najaar: KLJ, scouts , Chiro Ware-

gem Centrum en KSA. 

De belangrijkste bevindingen: 

− Eerst en vooral, stel je de volgende vragen: Is er een evacuatieplan? Ken ik het evacuatieplan of niet? Vind 

ik het plan ergens terug in ons gebouw of moet ik het opvragen vragen bij de stad? 

− Zorg voor een ‘verantwoordelijke gebouwen’ die nadenkt over wat er moet gebeuren als er moet geëvacu-

eerd worden: Hoe doen we dat best? Waar zijn de vluchtwegen? 

− Bespreek dit op jullie vergaderingen. Dat hoeft maar één keer per jaar te zijn, maar dan weet je dit wel 

allemaal. We merken dat verenigingen die dit gedaan hadden op voorhand (bvb. omdat ze wisten dat we 

gingen langskomen), wel heel vlot konden evacueren.   

− Spreek een evacuatieplek af. Zorg dat je weet waar de vluchtwegen zijn. 

− Belangrijk: Bij het verlaten van lokalen, sluit deuren en ramen! De laatste die vertrekt doet de deuren 

dicht. Één iemand kan bvb. snel eens de gang aflopen om te checken. Spreek af wie dit gaat doen. Hiermee 

kan je veel tijd mee winnen. 

We doen deze evacuatieoefening één keer om de drie jaar ongeveer. Als er verenigingen zijn die ons hierover nog 

niet hebben gehoord en je wil graag dat we ook eens bij jullie langskomen, laat het maar weten. Ik weet dat er 

bijvoorbeeld een speelpleinwerking ook geïnteresseerd was om een evacuatieoefening te doen. 

 

Financieel 

Kamiel: We hebben eindelijk de factuur gekregen van de bekers van de 100 dagen rave. Hierdoor komen we op 

ongeveer -62 euro voor de 100 dagen, wat jammer is…   

 

Aanvullende agendapunten en varia 

Jonas (Jeugddienst): Met de jeugddienst organiseren we opnieuw Skate-on-tour, het mobiele skatepark dat zal 

rondtrekken in de deelgemeenten gedurende één maand. We starten eind juni in Beveren-Leie, daarna schuift het 

skatepark door naar Desselgem, hier op de parking aan OC De Coorenaar, op het stukje asfalt naast de harmonie. 

Daarna zal het skatepark ook nog in Nieuwenhove staan en eindigt het in Sint-Eloois-Vijve. Elke zaterdag, bij aan-

komst op de nieuwe locatie, zal er in de namiddag een gratis skate-initiatie doorgaan. Alle info vind je terug op 

www.waregem.be/skateontour  

Emma (KSA): Wij vragen ons af wanneer de poort voor onze deur eraan komt? 

Flor: Zoals elke jeugdraad zal ik het nóg eens doorgeven en nog een keer boos zijn. Ik heb dit, denk ik, al tien 

keer doorgegeven…  

Clemens (Chiro Gaverke): Voor de mensen die in het Gaverke gaan stemmen, de Chiro organiseert een verkie-

zingsbar ten voordele van de oud-leidingskas en de Chiro.  

Jochem: De Chiro, KWB en Femma, drie verenigingen van ’t Gaverke, organiseren samen de zomerfeesten op 13 

en 14 juli. De Chiro organiseert op zondag het levend kickervoetbaltornooi, met een grote kicker die ze zelf in 

elkaar sjorren, echt leuk! Op zaterdagnamiddag is er een kubbtornooi. Verder is er ook nog een barbecue en kin-

deranimatie.  

Simon (dagelijks bestuur): De volgende en laatste jeugdraad zal met barbecue zijn.  

http://www.waregem.be/skateontour
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Jordy (JH Jakkedoe): Kan er gekeken worden om onze nooddeur en poortje herstellen? Het poortje kan niet meer 

goed sluiten. We gaan nog iets organiseren voor de vernieuwing van ons terras. We hebben terrasmeubeltjes ge-

kocht enzo, maar de datum voor de activiteit hiervoor volgt later.  

Migue (Chiro Waregem Centrum): Ik heb hierover al eens gebeld naar Flor, we hebben de laatste tijd al drie of 

vier inbraken gehad in de Chiro. Er gebeuren daarbij nog extra rare dingen, de inbrekers gebruiken de frigo’s als 

toilet. We weten niet goed wat we hieraan kunnen doen. Misschien een camera aan het gebouw?  

Flor: Dat zal niet mogen. 

Migue: Of een sensor met een licht? 

Flor: Dat kan wel. 

Hannes: En een dummiecamera, kan dat?  

Flor: Ja, dat mag ook wel, maar een echte zal je niet mogen hangen. Hiervoor heb je zelfs goedkeuring nodig van 

de gemeenteraad.  

Migue: We hebben vorige week weer een ruit moeten gaan dichtnagelen omdat ze weer hadden binnengezeten. 

Ze hebben bijvoorbeeld ook de potdeksels kapotgeslagen.  

Flor: Ik heb gehoord dat ze ook binnen hebben gezeten in de werfkeet van de aannemer. Ik zal vragen op de vol-

gende werfvergadering of hij ook nog iets van voorzien van schriklicht.   

Ik maak nog even kort reclame voor de vrijetijdsmarkt op 1 juni, er zullen veel verenigingen aanwezig zijn die hun 

werking voorstellen.  

En ook nog even over Emile Claus. Er start een belevingsexpo op 8 juni waarvoor je kan inschrijven, die echt wel 

de moeite zal zijn. Je zal één van zijn authentieke werken kunnen bekijken en het zal o.a. ook met audioguide 

zijn,… Als cultuur je wel een beetje interesseert, is dit wel iets unieks waar je eens naartoe kan gaan. Alle info 

op: www.waregem.be/emileclausjaar  

 

Evenementen 

− 21 juni: Trickfest — feest om einde van de examens te vieren op en rond het skatepark - organisatie JH Den 

Uitvlucht en JH Jakkedoe— meer info binnenkort. 

− 5 t.e.m. 8 juli: Ommegangsfeesten Chiro Desselgem 

− 13 en 14 juli –  Zomerfeesten Gaverke— organisatie Chiro Gaverke, KWB en Femma Gaverke.  

− 19 tot 21 juli: Vita’s Feestweekend— Chiro Nieuwenhove 

 

 

Volgende Jeugdraad vergadering:  

Maandag 24 juni om 19.30u. bij Chiro Waregem Centrum met hamburgers!  

Indien er vegetarische hamburgers moeten voorzien worden, laat het ons gerust weten via mail:  

info@jeugdraadwargem.be  

 

http://www.waregem.be/emileclausjaar

